
Zienswijzennota 

Aanpassing Afvalstoffenverordening gemeente Valkenburg aan de Geul 

Burgemeester en Wethouders van Valkenburg aan de Geul hebben op 19 Mei 2015  besloten de Raad 

van de Gemeente Valkenburg aan de Geul voor te stellen  Artikel 5, lid 1 van de 

Afvalstoffenverordening Valkenburg aan de Geul 2010, met ingang van 1 januari 2016 als volgt te 

wijzigen: 

 

Huidige tekst: 

Artikel 5 Frequentie van inzamelen. 

1. Huishoudelijk restafval en groente-, fruit- en tuinafval worden wekelijks bij elk perceel 

ingezameld. 

2. Het college kan de frequentie van inzameling vaststellen van de overige categorieën 

huishoudelijke afvalstoffen, die afzonderlijk in aangewezen delen van de gemeente bij elk 

perceel worden ingezameld. 

 

Voorgestelde tekst: 

Artikel 5 Frequentie van inzamelen. 

1. Groente-, fruit- en tuinafval worden wekelijks bij elk perceel ingezameld. 

2. Het college kan de frequentie van inzameling vaststellen van de overige categorieën 

huishoudelijke afvalstoffen, die afzonderlijk in aangewezen delen van de gemeente bij elk 

perceel worden ingezameld. 

 

Het college zal in het najaar een nieuw uitvoeringsbesluit vaststellen ten aanzien van de overige 

afvalstoffen. Daarin zal in ieder geval het volgende worden opgenomen: 

1. Huishoudelijk restafval (HRA) zal vanaf 1 januari 2016 twee wekelijks worden opgehaald. 
2. Plastic, metaal en drankenkartons zullen vanaf 1 januari 2016 twee wekelijks worden 

opgehaald. 
 

Het betreffende raadsvoorstel, inclusief de concept afvalstoffenverordening 2015, heeft voor 

eenieder ter inzage gelegen van 28 mei tot en met 9 juli 2015.  

Gedurende deze periode is één zienswijze ontvangen van de bewonersadviescommissie Op de 

Rijsecamp. 

De zienswijze is binnen de gestelde termijn ontvangen en voorzien van alle benodigde gegevens van 

de indiener. Daarmee is de zienswijze ontvankelijk. 

De zienswijze stelt dat: 

De wijziging van inzamelfrequentie een kortzichtige oplossing is voor het reduceren van het 

gemeentelijke exploitatietekort. Hierdoor: 

1. ontstaan gezondheidsrisico’s omdat de inwoners het afval langer moeten bewaren; 
2. ontstaat een lelijk straatbeeld en een gezondheidsrisico omdat inwoners hun afval eerder aan 

de straat zullen zetten; 
3. neemt de hoeveelheid afval zal niet af waardoor de ophaaldienst langer met de 

werkzaamheden bezig is waardoor het verkeer (met name in het centrum) extra hinder 
ondervindt. 

  



Ten aanzien van deze zienswijze wordt het volgende gesteld: 

De afvalstoffenbegroting is  een zelfstandige begroting binnen de gemeentelijke begroting. 

Eventuele tekorten en kosten in de gemeentelijke begroting mogen niet  betaald worden uit de 

afvalstoffenbegroting. De veronderstelling van de indiener dat de wijziging van de 

afvalstoffenverordening is ingegeven door de financiële situatie, is daarmee niet correct. 

De wijziging van de afvalstoffenverordening ziet niet op het reduceren van de hoeveelheid aan 

straat aangeboden afvalstoffen, maar op beter ontzorgen van onze inwoners en een betere 

scheiding. 

Het huishoudelijke restaval (HRA) dat onze inwoners aanbieden in de witte plastic zakken (te koop 

bij diverse middenstanders) is in principe geen gevaar voor de volksgezondheid. Immers organische 

materialen die aan bederf onderhevig zijn, moeten via het GFT worden afgevoerd. Ophalen van GFT 

blijft wekelijks. 

Sinds 1 januari 2015 zamelen wij Plastic, Metaal en Drankenkartons (PMD) samen in een zak in die 

één keer per 4 weken worden opgehaald. Net deze stroom bevat veel componenten waar nog 

etensresten en dergelijke aan en in kunnen zitten. Net deze afvalstroom veroorzaakt bij inwoners 

overlast door enerzijds geurtjes maar zeker ook door de grote volumes. Daardoor zullen inwoners 

eerder geneigd zijn deze materialen toch maar in de duurdere HRA-zak te stoppen. 

 

Inwoners zullen hun afval niet eerder aan straat zetten als zij niet de zekerheid hebben dat het 

afval ook daadwerkelijk wordt opgehaald. De vrees voor een verloederend straatbeeld is niet aan de 

orde. 

Dat de hoeveelheid afval niet zal afnemen is correct, wel zal door het afstemmen van 

inzamelfrequentie op afval hoeveelheden en soorten, het scheidingsgedrag van onze inwoners 

veranderen. Materialen waar je snel(ler) van af wil én een mogelijk hergebruik hebben zoals PMD en 

GFT vaker ophalen en afval dat geen hergebruik heeft en verbrand zal worden minder frequent. 

 

Samenvattend: 

De zienswijze van de bewonersadviescommissie Op de Rijsecamp geeft geen aanleiding om het 

voorliggende raadsvoorstel noch de afvalstoffenverordening 2015 aan te passen. 


